

Styrelsemöte BK Tullbron

Tid: 2024-05-15

Plats: Styrelserummet Boulecenter Falkenberg

Närvarande: Peter Gleisner, ordf
Lena Karlsson, kassör
Barbro Gustafsson
Bengt-Åke Malmberg
Ing-Britt Pehrsson
Anita Sjöqvist
2 tolkar

§ 24 **Mötets öppnande**

Mötet öppnades av ordförande Peter Gleisner.

§ 25 **Val av sekreterare**

Lena Karlsson valdes till protokollförare för dagens möte.

§ 26 **Val av ledamot att jämte ordföranden justera dagens protokoll**

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Anita Sjöqvist.

§ 27 **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

§ 28 **Föregående mötes protokoll**

Genomgång av föregående mötesprotokoll. I föregående mötesprotokoll saknas information om Bengt-Arne Nelsons avgång. Bengt-Arne valdes in i styrelsen vid årsmötet, men bestämde sig för att avgå den 22 mars 2024.

§ 29 **Ekonomirapport**

Lena Karlsson presenterade ekonomin. Idag har föreningen drygt 78 762 kr i tillgångar. Vi har fått 3 000 kr i arrangörsbidrag för Mixed-SM, vilket ev ska delas med Falken Petanque. Peter Gleisner undersöker.

§ 30 **Värva nya medlemmar**

Peter Gleisner föreslog att samtliga medlemmar bjuder in varsin vän att komma och prova på boule där vi bjuder på grillad korv. Förslag antingen den 8 eller 22 augusti. Peter Gleisner kollar med tävlingskommittén när KM kommer att gå av stapeln så att det inte kolliderar med varandra.

§ 31 **Tävlingar (ingen tävlingslicens krävs)**

Flera medlemmar vill ha fler tävlingar där alla kan delta, med eller utan licens. Vi hade en singeltävling, som vi har för avsikt att ha varje år. Peter Gleisner föreslog att vi ber varje Tullbro-lag att anordna varsin tävling, singel, dubbel eller trippel. Peter Gleisner kontaktar lagledarna i resp lag.

- § 32 **Föredrag – Värdefullt**
I dagsläget har vi inget förslag på lämpligt föredrag. Avvaktar kontakt med SISU.
- § 33 **Enkät**
Av den utlämnade enkäten har 27 medlemmar besvarat den. Vi vill gärna ha fler besvarade enkäter.
- § 34 **Info Falkenbergs Bouleallians**
Peter Gleisner informerade om vilka personer som ingår i den nya styrelsen och deras ansvarsområden.
- § 35 **Lärgruppsmöte**
Ing-Britt Pehrsson och Anita Sjöqvist informerade om sina respektive arbetsuppgifter i idrottonline och laget.se
- § 36 **Övriga frågor**
Bengt-Åke Malmberg framförde en önskan om att ha något dämpande på kanterna på utomhusbanorna. Vi konstaterade att det blir näst intill omöjligt eftersom det troligtvis kommer att förstöras när hallen är stängd.

Peter Gleisner konstaterade att medlemmar som vill vara med på organiserad träning första halvan av måndagsträningen blir färre och färre.

Angående hallvärdskapet har det gnisslat lite när de som är uppsatta som hallvärdar blir sjuka och inte har bytt eller fixat någon ersättare bara uteblivit. Vi måste informera bättre om detta.

Peter Gleisner föreslog att om det är "ojämnt" antal lag vid våra egna tävlingar så ska klubben ställa upp med ett lag som klubben betalar startavgiften för. Tävlingsledningen utser vilka personer som ska ingå i reservlaget.

Vi har fått en inbjudan till "Sparbanksdagen" i Falkhallen den 7 september 2024 mellan kl 10-14. Vi beslutade att vi skulle anmäla att vi vill delta.
- § 37 **Nästa möte**
Nästa styrelsemöte bestämdes till 24 juli kl. 10.30.
- § 38 **Mötet avslutas**
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet
Lena Karlsson

Peter Gleisner
ordf

Justeras
Anita Sjöqvist